

Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2016-06-21

Närvarande: Leif Allvin, ledamot
 Doris Lundin, ledamot
 Bert Nilsson, vice ordförande
 Agneta Ohlsson, sekreterare
 Ove Olsson, kassör

1. Mötets öppnande

Bert hälsade alla hjärtlig välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Val av ordförande för mötet

Till ordförande för mötet valdes Bert.

3. Godkännande av dagordningen

Den föreslagna dagordningen godkändes.

4. Genomgång av föregående styrelseprotokoll

Föregående styrelseprotokoll godkändes.

5. Ekonomisk genomgång

Genomgång av balans- och resultaträkning. Ekonomin är fortsatt god.

6. Rapport från kommittéerna samt ansvarsfördelning

a) Tävlingskommittén

Vi söker arrangör till Svenska Cupen V65 1–2 oktober. Läggs ut på hemsidan. Se vidare punkterna 7,8 och 9 nedan.

- b) *Ungdomsansvarig*
Agneta har kontaktat Åke Rydén angående ungdomsläggret och bett honom vara samordnare. Osäkert om några ungdomar från vårt distrikt deltar i år.
- c) *Handikappansvarig*
Inget att rapportera.
- d) *Domaransvarig*
Henrik Roolf har tidigare meddelat, att han kan ställa upp som domare i seriespelet den 13–14 augusti samt i Svenska Cupen V65 den 1–2 oktober. Doris tar kontakt med honom för att få bekräftat att han kan ställa upp.
Beslöts att anordna en domarkonferens söndagen den 4 september kl. 10.00 – 16.00. Till denna konferens bjuder vi även in domarna från distrikten WDBF, HSBF och ÖSBF. Konferensen äger rum i SISU:s lokaler på Mejerigatan 1. GBBF står för fika samt lunch. Agneta skickar ut preliminär inbjudan till domarna i vårt distrikt samt till ordförandena i distrikten ovan.
- e) *Jämställdhetsansvarig*
Inget att rapportera.
- f) *Marknadsföringskommittén*
Agneta uppdaterar hemsidan kontinuerligt med senaste nytt. Det har varit en del problem med hemsidan efter den stora uppdatering den 6–7 juni, men dessa är nu lösta. Det är nu ett lite annorlunda sätt att arbeta med hemsidan.
- g) *Utbildningsansvarig*
Som nämnts ovan i punkt d) kommer en domarkonferens att arrangeras den 4 september.
- h) *Disciplinnämnden*
Inget att rapportera.
- i) *AU*
Inget att rapportera.

7. Rapport från DM dubbel, trippel, singel och skytte

Ove rapporterade om ovannämnda DM. Det mesta fungerade i stort sett bra. En del problem uppstod, men löstes. Bra tävlingsledning. 7 anmälda deltagare från Åkered gick hem från singeln. Hade inte läst på inbjudan att singeln började först kl. 13.00. Beslöts att debitera dessa för startavgiften.

Lite strul uppstod på grund av att vi satt sista anmälningsdag lite väl tidigt. Nu är vi mer rutinerade och Ove har nu lärt sig hur BouleApp fungerar. Nästa gång kan vi sätta sista anmälningsdag till två dagar före tävlingens början.

Vi accepterade en hel del efteranmälningar, vilket skapade en massa merarbete. I fortsättningen kommer vi inte att acceptera efteranmälningar.

En del priser var märkta med fel årtal, dvs. 2015 i stället för 2016. Vasaboden har kontaktats och vi har fått nya etiketter för att märka om priserna.

Bert framhöll att GBBF genomfört DM på ett mycket bra sätt och styrelsen gav en särskild eloge till Ove, Doris och Agneta, som gjort ett mycket bra jobb för att genomföra dessa DM-tävlingar.

8. Rapport från seriespelet juni

Bra faciliteter, bra banor (fullt mått är 18 m, blev 15 m). Bra utbud i cafeteria. Wifi fungerade. Lite för smala gångar mellan divisionerna. Det blev trångt. Vi fick en vakans i Division 3 öppen, vilket innebar en del väntetider.

9. Seriespelet augusti

Arrangeras av Boulealliansen. Vi måste ha ut en inbjudan senast vecka 30. Agneta kontaktar Ann-Marie Dellve.

10. Seriespelet – priser

Delas ut på årsmötet. Diskuteras på nästa styrelsemöte.

När det gäller priser är det fler och fler som hellre vill ha penningpriser i stället för de priser vi idag delar ut i samband med DM. Föreslogs att vi tar upp denna fråga till diskussion i samband med domarkonferensen.

11. Arvode arrangemang – helt, delvis?

Klubb som ingår i Boulealliansen får betala 500 kr per dag, när man arrangerar tävling. Ev. bör ersättningen till arrangör av DM och seriespel höjas, för att få fler klubbar att arrangera dessa tävlingar. Vi bör föreslå årsmötet att ersättningen till arrangörer höjs samt även en höjning av distriktsavgiften.

Bert och Agneta fick ställa upp som tävlingsledare resp. ansvarig för sekretariatet i samband med seriespelet den 18–19 juni, eftersom Landvetter inte hade resurser att klara av detta själva. Leif tyckte det var rimligt, att Bert och Agneta skulle få ersättning för detta och föreslog ett arvode på 500 kr vardera per dag och att arrangörsersättningen till Landvetter därmed minskas med 1 000 kr per dag.

Beslöts att arvode om 1 000 kr vardera utbetalas till Bert och Agneta.

Beslöts att Ove och Doris får 3 000 kr i arvode för deras arbete i samband med DM i Lindome den 4–6 juni. Beslöts att fortsättningsvis betala ut milersättning till Ove och Doris, som har långt att resa till våra styrelsemöten etc.

Beslöts även att frågan om arrangörsersättning tas upp till diskussion i samband med domarkonferensen i september.

12. Inkommande skrivelser

Diverse mejl som redan har besvarats.

Ingen respons från våra klubbar om att delta i Olympic Day på Liseberg.

Bekräftelse från SBF om vilka från vårt distrikt som får delta i skytte på Boule-SM i Malmö resp. SM-veckan i Norrköping.

13. Utgående skrivelser

Diverse mejl.

Agneta har skickat in svar på enkäterna från SBF.

14. Övriga frågor

Skyltar och beachflaggor, som användes vid seriespelet i Mölnlycke, har överlämnats till BAS att användas vid seriespelet i augusti.

Skyttekloten finns hos Skatås.

Ove kontaktar Fredrik Dahlén och frågar om man kan flytta en BouleApp-licens från en dator till en annan.

15. Nästa möte

Äger rum fredagen den 19 augusti kl. 13.00 i SISU:s lokaler på Mejerigatan 1, Kallebäck.

16. Mötets avslutande

Bert förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Agneta Ohlsson
Sekr.

Justeras:

Bert Nilsson
Vice ordf. o ordf. för mötet